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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Innovációs és
Technológiai Minisztériumot vezető miniszterhez

,,Dorogon továbbra is felfordulást okoz a vasútfelújítás?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Megszámolni is nehéz, hogy hányadik alkalommal fordulok az Ön tárcájához - illetve
annak elődjéhez - az Esztergom-Budapest vasútvonal felújítása során megtörtént, az ott
élőket negatívan érintő események kapcsán. Volt olyan felelősség vonás nélküli tervezési hiba
(pilisvörösvári vasúti aluljáró), amely miatt több mint egy évet csúszott a beruházás, de
sorolhatnám a nem megfelelő építési anyagok használatát, vagy azt, hogy a valóságban a
menetrend szinte egy percet semjavult.

Az előző ciklusban elődjétől ígértet kaptam arra, hogy a felújítás során történt
úthibákat javításra kerülnek. Ez a mai napig nem történt meg. Például Dorogon, ami nem
minőségi útjairól híres, a felújítás miatt megjelenő teherforgalom újabb utakat tett
járhatatlanná. Ezért kérem, hogy erre a jövőben fordítsanak nagyobb figyelmet.

A legújabb probléma, ami igen komoly - és jogos - haragot váltott ki az itt élőknél, az
a vasútpályaudvar környékén kivágott fák esete. Előjáróban annyit tudni kell Dorogról, hogy
sajnálatos módon nemcsak az ország, de Közép-Európa egyik legszennyezettebb levegőjű
városáról beszélünk. Sajnos sem kormányzati, sem helyi szinten nem történik ez ellen
semmilyen lépés, pedig az ehhez köthető egészségügyi problémák száma pedig folyamatosan
nő! Éppen ezért fontos kérdés, hogy kivágnak-e EGÉSZSÉGES fákat az új felsővezetékek
miatt vagy sem. Tisztában vagyok vele, hogy van egy biztonsági zóna, ahol nem lehetnek a
vezetékre veszélyes tárgyak, de ha már ekkora mennyiségben vágnak ki fákat, akkor bizony
illő lenne gondoskodni az utánpótlásról!

Ehhez kapcsolódóan még egy probléma: ahogy a mellékelt kép is mutatja, a már hetek
óta kivágott fákat a Zsigmondy Vilmos lakótelepen hagyták. Egyrészt ideje lenne rendet
tartani a város legszemetesebb részén, másrészt a MÁV ilyen esetekben felajánlhatná a helyi



dolgozóinak vagy rászoruló családoknak. Persze erre az önkormányzat is kérhetne engedélyt,
remélem történt ilyen levelezés.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy:

Mikor fogják kijavítani a vasútfelújítás során keletkezett úthibákat?

Mikor fognak új fákat telepíteni a kivágott egészségesek helyére, akár az
önkormányzattal egyeztetve?

Mikor fogják elvinni a kivágott fákat, illetve van-e lehetőség azokat helyben
odaajándékozni a MÁV dolgozóinak és/vagy rászoruló családoknak?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 25.

Tisztelettel,

országgyűlési képviselő




